
BOA.0002.2.4.2023 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

  

PROTOKÓŁ NR LIV/23 

z LIV sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 25 maja 2023 r.  

w Bibliotece Publicznej Centrum Kultury Pniewy ul. Wolności 6  

  

LIV sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 25 maja 2023 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 25 maja 2023 r. o godz. 18.31. 

  

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1.    Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2.    Zastępca Burmistrza Gminy – Józef Ćwiertnia 

3.    Radna Powiatu Szamotulskiego – Bernadeta Markiewicz 

4.    Radny Powiatu Szamotulskiego – Sławomir Chamczyk 

5.    Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

6.    Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

7.    Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

8.    Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

9.    Sołtysi Gminy Pniewy 

10. Mieszkańcy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

  

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 



6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2022 rok.  

9. Informacja o funkcjonowaniu Pniewskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego.  

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2022.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego do spraw 

przemocy w rodzinie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania (druk 

437/23) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2023 roku”. (druk 

438/23) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości. (druk 439/23) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie informacji z realizacji „Programu usuwania azbestu i 

wyrobów zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032” za rok 

2022. (druk 440/23) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie Gminy Pniewy. (druk 441/23)  

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania 

wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości nieczystości ciekłych. (druk 442/23) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. (druk 443/23) 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 444/23) 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 445/23) 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zakończenie 

 



1.    Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia LIV 

sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Radnych Powiatu Szamotulskiego, Zastępcę Burmistrza Gminy, 

Skarbnika oraz Sekretarza Gminy, pracowników Urzędu Miejskiego, mieszkańców 

oraz wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z trwającymi działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił 

o uczczenie minutą ciszy ofiar wojny. 

  

2.    Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 13, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał (nieobecni radni: Jolanta Graś, Przemysław Chojan) 

 

3.    Przyjęcie protokołu z LIV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokół z sesji 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje protokół bez czytania, bądź zgłasza w tym 

przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

protokołu z LIII sesji.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jolanta Graś 

 

4.    Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie wpłynął 

pisemny wniosek dotyczący porządku obrad. 

  

5.    Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

  

6.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 27 kwietnia 2023 r. do 25 maja 2023 

r. - zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu. .  

  

W odniesieniu do informacji Burmistrza, w celu uzyskania szczegółowych informacji  

zapytania złożyli radni: 

− Radny Marek Wendt w sprawie objęcia dzieci opieką psychologiczną w ramach 

NFZ, 

− Radny Mateusz Kajzderski o spotkanie w sprawie połączenia Parku Sokoła z tzw. 

„osiedlem borówkowym”. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Jarosław Przewoźny. 

  

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie przyjęto 

żadnych wniosków. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił protokół z posiedzenia komisji z dnia 

26 kwietnia br. Przedmiotem kontroli było sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Pniewy za 2022 rok, wypracowanie opinii w tym zakresie oraz sformułowanie 

wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza. 

 

O godz. 16.05 na sesję przybyła radna Jolanta Graś. Skład Rady – 14 osób. 

 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2022 rok.  

Informacji do przedmiotowego punktu obrad udzieliła Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej Bernadeta Markiewicz.  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny podziękował Pani Dyrektor OPS za wzorowo 

prowadzone działania. 

Przewodniczący Rady również pozytywnie ocenił działalność OPS. 

 

9. Informacja o funkcjonowaniu Pniewskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego. 

Prezes Pniewskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Jarosław Szurka 

przedstawił informację z działalności spółki zgodnie z prezentacją stanowiącą 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny odniósł się do przedstawionej informacji i podziękował 

Prezesowi za prowadzone działania. 

 

Zapytani zgłosił Radny Szymon Krawczyk. 

Wyjaśnień udzielił Prezes Jarosław Szurka oraz Burmistrz Gminy Jarosław 

Przewoźny.  

 

O godz. 17.35 Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowił obrady.  



10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2022.  

Informacji do przedmiotowego punktu obrad udzieliła Podinspektor Iwona Nowak. 

Informacja wraz z prezentacją stanowią załącznik nr 7 do protokołu.  

 

O godz. 17.48 obrady opuścił radny Lech Stępień, powrócił o 17.53. 

 

Zapytania zgłosili: 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak, 

Radna Teresa Smorawska. 

 

O godz. 17.50 obrady opuścił radny Szymon Krawczyk. 

 

Odpowiedzi udzieliła Podinspektor Iwona Nowak, uzupełnił Burmistrz Gminy 

Jarosław Przewoźny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak zarządził sprawdzenie kworum. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego do 

spraw przemocy w rodzinie oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania (druk 437/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Dyrektor OPS 

Bernadeta Markiewicz. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego do spraw przemocy w rodzinie 

oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania (druk 437/23).  



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIV/426/23 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego do spraw przemocy 

w rodzinie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Pniewy w 2023 roku”. (druk 438/23)  

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił zgodnie z treścią Inspektor Adam Graja. 

  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2023 roku”. (druk 

438/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIV/427/23 

w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2023 roku” 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości. (druk 439/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Podinspektor 

Agnieszka Halka. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości. (druk 439/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 



Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIV/428/23 

w sprawie zgody na zbycie nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie informacji z realizacji „Programu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 

2032” za rok 2022. (druk 440/23) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Starszy Inspektor Justyna Czepczyńska. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie informacji z realizacji „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032” za rok 2022. (druk 

440/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 



UCHWAŁĘ NR LIV/429/23 

w sprawie informacji z realizacji „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest dla gminy Pniewy na lata 2022 – 2032” za rok 2021”. 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Pniewy. (druk 441/23) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Starszy Inspektor Justyna Czepczyńska. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Pniewy. (druk 441/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

 



UCHWAŁĘ NR LIV/430/23 

 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania 

wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości nieczystości ciekłych. (druk 442/23) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Starszy Inspektor Justyna Czepczyńska. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania wykonania 

obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości 

nieczystości ciekłych. (druk 442/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

 



UCHWAŁĘ NR LIV/431/23 

 w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania wykonania 

obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości 

nieczystości ciekłych  

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. (druk 443/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. (druk 443/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIV/432/23 

 w sprawie emisji obligacji komunalnych 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 444/23) 



Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 444/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIV/433/23 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu 

 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 445/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2023-2032. (druk 445/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, 

Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIV/434/23 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2023-2032 

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu 

 

 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak 

 

 

20. Wolne wnioski i informacje. 

Burmistrz Jarosław Przewoźny zachęcił do udziału w imprezach i wydarzeniach 

gminnych zaplanowanych w najbliższym czasie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak złożył życzenia z okazji Dnia 

Samorządowca. 

 



Radna Teres Smorawska złożyła życzenia z okazji Dnia Matki. 

 

21. Zakończenie 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i  LIV sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak  

  

 

 

 


